
 

MITES GRECS i PERSONATGES DE L'ACTUALITAT 

En aquest joc relacionarem els personatges principals de la mitologia grega amb 

personatges de la història contemporània i de l'actualitat. Nosaltres proposem fotos 

de coneguts i ells els han de relacionar segons les característiques personals dels 

mites. Els personatges coneguts no han de ser sempre els mateixos, ells poden 

aportar nous. 

D'aquesta manera s'aprofundeix en el coneixement dels protagonistes mitològics a la 

vegada que s'integren en les converses. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

URÀ 
no estimava els seus fills i desconfiava d'ells per 

por a que el destronessin. 

 

 

gea 
És la dona d'urà, era capaç d'endevinar el 

futur i defensava els seus fills per sobre de tot. 

 

 

cronos 
És valent, s'enfronta amb el seu pare i després 

amb el seu fill zeus. És ambiciós, es menja els seus 

fills perquè no es refia d'ells. 

 

 

zeus 
És el rei dels déus,  odia el seu pare, és prepotent 

i orgullós, ambiciós i cruel. És infidel, enganya 

tota la vida a la seva dona hera. 

 

 

 

hera 
És la dona de zeus, és gelosa i castiga a les 

amants del seu marit. 

 

pandora 
De caràcter canviant, capriciosa i falsa. És 

mentidera, refinada i atractiva, curiosa i 

desobedient. Va obrir la capsa i va transmetre a 

la humanitat tots els mals. 



Deucalió 
Bon fill, obeeix al seu pare, és fidel i amb bons 

sentiments, s'estima molt els homes. Es va salvar 

al diluvi. 

 

persèfone 
Bonica i despistada és raptada per hades. Ha de 

viure meitat de l'any al tàrtar amb hades i 

l'altre meitat a la terra amb la seva mare. 

 

hades 
És el rei de l'infern, capriciós, s'enamora de 

Persèfone. Sempre posa condicions a tothom que 

vol entrar al tàrtar. 

 

orfeu 
Molt enamorat d'eurídice, és un desgraciat 

perquè perd a la seva dona. 

 

narcís 
Té una gran bellesa, rebutja a tothom, 

s'enamora de la seva pròpia imatge. 

 

heracles 
Aventurer, valent, poderós, fort , hàbil i astut. 

 

eco 
Xerrameca, s'encarrega de distreure a hera 

quan zeus l'enganya amb una altra. És rebutjada 

per narcís.   

 

perseu 
Bon fill, aconsegueix matar a la medusa i així 

allibera a la seva mare de Polidectes. 



   

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 



   


